
Pracovní schůze výboru ZO ČSV Křivoklát, z. s. společně s důvěrníky 

dne 27. 10. 2023 v hotelu Sýkora v Křivoklátě od 18 hod. 

 

Program: 
1. Zahájení a seznámení s programem 
2. Plnění usnesení výroční členské schůze ze dne 21. 1. 2023 
3. Dotace 1. D 
4. Členské příspěvky na rok 2024 
5. Volební rok 2024 – návrh kandidátů do volených orgánů 
6. Různé 

 
Ad 1. 

Byli omluveni př. Dukátová, Vokoun, Dolejšová, Egertová a Pecha.  

 

Ad 2.  

Nikdo z důvěrníků nenahlásil pokladníkovi výsledky inventarizace techniky, jak jim uložila výroční 

členská schůze. Bude dodatečně napraveno do konce listopadu.   

 

Ad. 3  

Žádost o dotaci nepodali 2 včelaři, protože jí nechtějí. Chyb v žádostech bylo méně. Po telefonu 

bylo potřeba nahánět kvůli nepodání žádosti včas nebo nedostatkům v žádostech jen 10 včelařů, 

což znamená proti minulým letům značné zlepšení. Bylo požádáno o dotaci 1. D pro 50 včelařů na 

570 včelstev. 

 

Ad 4.  

Příspěvky pro RV ČSV jsou nově stanoveny 600 Kč na člena (bylo 300 Kč) a 4 Kč na včelstvo (bylo 

16 Kč). To má sice jistou logiku, protože každý člen dostává časopis a s každým členstvím je spojena 

určitá administrativa bez ohledu na počet včelstev. Znamená to, že při malém počtu včelstev do 29 

se příspěvek zvýší a při počtu včelstev nad 30 se sníží. Ve výsledku se tak jedná o významné 

navýšení, protože většina včelařů má jen pár včelstev. V případě naší ZO je celkové navýšení 

příspěvků pro RV +40%. 

Příspěvky pro naši ZO byly stanoveny výroční členskou schůzí na 50 Kč na člena (bylo 0 Kč) a na 

ošetření 50 Kč (bylo 40 Kč), to s ohledem růstu cen léčiv a poklesu dotací na ně. Tím vzrostou 

příspěvky všem. Pokud by byla dotace 1. D na včelstvo opět cca 150 Kč, příspěvky se pokryjí dotací 

až od počtu 7 včelstev, ale i dotace 1. D bude zřejmě snížena.  

Příspěvky na rok 2024 pro RV ČSV jsou splatné k 30. 11. 2023. S ohledem na složitou administrativu 

bude výběr příspěvků spojen až s výplatou dotace 1. D. Příspěvky budou odvedeny v listopadu 

z prostředků ZO a vybrány od včelařů dodatečně.     

 

Ad 5. 

Obecně platí, že skoro nikdo z našich včelařů není ochoten zastávat jakoukoliv funkci. Pět funkcí ve 

Výboru a tři funkce v KK zastává v současnosti jen 6 osob a někteří mají navíc i funkci důvěrníka ve 



svém okrsku. Pokud výroční členská schůze nenavrhne jiné kandidáty, bude navržena Kontrolní 

komise ve stejném složení, budou-li předseda př. Pecha a členové př. Dukátová a Vokoun ochotní 

pokračovat (nebyli jednání přítomni).  Do Výboru ZO budou navrženi jako předseda př. Bureš, jehož 

by nahradil na pozici nákazového referenta př. P. Moucha, jako možný místopředseda bude 

oslovena př. Šretrová (jednání nebyla přítomna), beze změny jednatel př. Rajský a pokladník př. 

Egertová. Jakékoliv návrhy na jiné kandidáty jsou vítány, současní funkcionáři to už to dělají 10 let a 

bylo by dobré vedení předat zase dalším.  

Bylo by také vhodné uvažovat o stanovení třeba i jen symbolické odměny pro předsedu, 

místopředsedu a jednatele, resp. náhrady výdajů, které jim s výkonem funkce vznikají. 

V současnosti je stanovena odměna pouze pro nákazového referenta, pokladníka a důvěrníky.  

 

Ad 6. 

Př. Jiříkovský navrhuje koupit pro Karlovu Ves elektrický kompresor. To bylo všemi schváleno, jedná 

se o spolehlivější a výrazně levnější variantu pro místa s dosahem el. sítě. Nákup kompresoru 

s potřebnými parametry pro ošetření aerosolem zajistí př. Jiříkovský.    

 

Zapsal př. Rajský 

 

    


